
PLØKS generalforsamling 2024 
8. februar 2024 i PLØKS lokaler 

48 fremmødte medlemmer  
+ fuldmagter: Andreas 3, Sune 3, Tobias B 3, Per T 1, Iben 1, Laust 1 og Mads 1. 

Referat 

1. Valg af dirigent og referent. 
Jan Mathorne valgt som dirigent. Thomas Rosenberg valgt som referent. 
Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen er lovligt indkaldt jf. 
vedtægterne. 
 

2. Formandens beretning. 
Kort: Vi har mange unge engagerede medlemmer i PLØKS, der i den grad tager en 
ordentlig tørn for PLØKS, både med grebsvask, rutebygning, workshops og 
deltagelse konkurrencer. Tak til trænerteamet på juniorholdet. Tak til 
rutebyggerudvalget. Specielt tak til Tobias og Mikkel for PLØKS Build, og 
ombygning af diedren. Tak for en fantastisk opbakning til PLØKS Open – Specielt 
tak til Dennis og Ralf. Tak til Astrid for hendes engagerede arbejde for kursus og 
vægvagter. En del af det forgangne års aktiviteter blev gennemgået. Læs endvidere 

vedhæftede beretning og bliv begejstret 😊 

 
3. Forelæggelse af det reviderede regnskab. 

Største forskelle til budget var Skolen i Virkeligheden (SiV) som virkelig havde gang 
i den 2023. Det resulterede i over 40.000 i ekstra indtægter, men også udgifter til 
instruktørerne i form af godtgørelse og betalte fakturaer. Alt i alt giver SiV kun en 
beskeden økonomisk gevinst til PLØKS, men til gengæld stor goodwill fra Ballerup 
Kommune. Andre store forskelle er, at udearealer ikke blev etableret som ellers 
budgetteret, og det er bestyrelsens opfattelse, at det heller ikke kommer til at ske i 
2024 baseret på dialogen med forskellige repræsentanter for Ballerup Kommune, 
og deres ønskede anvendelse af skolens arealer. Alt i alt havde vi et overskud på 
små 55.000,- mod et budgetteret underskud på godt 151.000,-. Egenkapitalen er på 
ca. 529.000,- ved årsskiftet. Regnskab blev godkendt. Regnskab er vedhæftet 
indkaldelsen. 
 

4. Forelæggelse af budget for det kommende år. 
Største post er til ombygning af den indendørs klatrevæg. I alt kr. 425.000,- er sat af 
til det. Øvrige poster er på ca. samme niveau som 2023 budgettet. Det betyder, at 
egenkapitalen forventes at falde til godt 85.000,- ved årsskiftet til 2025. Budget blev 
forelagt og er vedhæftet indkaldelsen. 
 

5. Herefter gav udvalgte frivillige et oplag om, hvad de foretager sig for PLØKS, 
Herunder Jan Mathorne der fremlagde for Sikkerhedsudvalget, Tobias Larsen, der 
fortalte om PLØKS bibliotek og de klatrerelaterede magasiner, vi abonnerer på. 



Sune, der fortalte om juniorholdet, og alle deres aktiviteter for 2023 og planer for 
2024. 
 

6. Behandling af indkomne forslag. 
Forslag 0, 3a, 3b, 4a, 4b og 5 blev fremlagt af forslagsstillerne (Bestyrelsen forslag 
0, Tobias Bering Petersen. Forslag 3-5). Disse blev undervejs debatteret langvarigt 
og indgående. Herefter blev det besluttet at stemme mellem forslag 0 på den ene 
side overfor forslag 3-5, da disse udelukker hinanden. Hvis forslag 3-5 fik flest 
stemmer skulle der efterfølgende stemmes om forslag 3, 4, og 5 individuelt. 
Stemmefordelingen blev som følger:  
   * Forslag 0: 26 tilstedeværende stemmer + 7 fuldmagter. I alt 33 stemmer. 
   * Forslag 3-5: 11 tilstedeværende stemmer + 6 fuldmagter. I alt 17 stemmer. 
Bestyrelsens forslag 0 er således vedtaget.  
Tobias B og Andreas L blev valgt ind i beslutningsudvalget for ombygningsprojektet. 
Forslag 1 (Grebsbudget) blev trukket tilbage, idet der allerede er afsat 50.000,- til 
greb for 2024. 
Forslag 2 (Moon board). Tobias fremlagde forslaget, og der var bred opbakning, 
men bekymring for om økonomien vil blive for stram. Alternativt er at vi har en 
intension om at få det bygget i år, hvis vi har penge og ressourcer til det. Det endte 
med en afstemning hvor 11 tilstedeværende stemte for + 12 fuldmagter. I alt 23 
stemmer. 18 tilstedeværende stemte imod. Forslaget er derfor vedtaget. 
Formanden fortalte at dette kunne betyde, at vi kan blive nødt til at spare andre 
steder, såfremt de faktiske indtægter ikke kommer til at leve op til de budgetterede, 
eller hvis de forpligtende udgifter for foreningen (Klatreforbund, Ballerup Kommune, 
m.fl. overstiger de budgetterede udgifter.  
 

7. Fastsættelse af kontingent 
Det foreslås at kontingent og rabatter fastsættes som følgende: Kontingent: kr. 
800,- (uændret). Familierabat: 0 % (uændret). Juniorrabat (under 16 år) 25 % 
(ændret fra 50% for at sikre, at vi kan modtage den fulde støtte fra Ballerup 
Kommune). Vedtaget. 
 

8. Forelæggelse af bestyrelsens tanker for det kommende år. 
Dennis fremlagde bestyrelsens tanker for det kommende år i form af et årshjul. Det 
ligger også på hjemmesiden. Alle opfordres til at tilmelde sig som ansvarlige eller 
medansvarlige for nogle af arrangementerne. Henvend jer til en repræsentant for 
bestyrelsen. 
 

9. Valg af bestyrelse, jf. § 5.5.  
Per Thellersen blev genvalgt som formand 
Katrine Neisig blev genvalgt som bestyrelsesmedlem 
Anders Vedersø stopper som bestyrelsesmedlem. Jan Mathorne blev valgt ind som 
bestyrelsesmedlem. 
Vitus Esman blev genvalgt som juniorrepræsentant.  
 

10. Valg af 1 revisor, 1 revisorsuppleant, 1 bestyrelsessuppleant over 18 år og 1 
suppleant for juniorrepræsentanten. 
Lise Ebdrup Lund blev valgt som bestyrelsessuppleant 



Kasper Sporring blev genvalgt som juniorsuppleant 
Sten Jensen blev genvalgt som revisor. 
Christian Jensen blev genvalgt som revisor suppleant 

Bestyrelsen ser herefter således ud: 

• Per Thellersen, formand 

• Annette Vilen, næstformand 

• Thomas Rosenberg, kasserer 

• Dennis Waldemar 

• Katrine Neisig 

• Jan Mathorne 

• Vitus Esman, juniorrepræsentant  

• Lise Ebdrup Lund (suppleant) 

• Kasper Sporring (juniorsuppleant) 

11. Eventuelt. 
Emil og Thomas R laver et forslag til stemmeseddel system, som kan erstatte det 
lidt kaotiske håndsoprækning og fuldmagtoptælling. Ralf spurgte om 
generalforsamlingen kan starte tidligere næste år. 

 

Referent: Thomas Rosenberg, 8. februar 2024 

 


